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 دكتوراه الشهادة 

 

التعليمية في تدريس الجانب المعرفي وبعض مهارات سلاح الشيش   الموديولاتفاعلية استخدام  عنوان الاطروحة :)

 (رياضة المبارزةل

تكمن أىمية البحث من أىمية التفكير والتجريب ومن ثم التعرف عمى  المستخمص:                                  
مل , مشكمة لبحث : كيف نمكن أن فاعمية أساليب تعمل عمى اشتراك المتعمم بصورة مباشرة في عممية التعميم وتحفزه لمع

ج تعميمي وفقاً لمموديولات  نتبنى اسموباً تعميمياً نحدد فيو ) متى وأين يبدأ وينتيي المتعمم( أىداف البحث أعداد منيا
عمى النتائج في الجانب المعرفي و المياري  والاستنتاجات: لأسموب الموديولات تأثير ايجابي في تدريس  التعميمية والتعرف

 متغيرات البحث مع اعطاء استقلالية ودافعية لممتعمم ......
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                                  Abstract: The importance of research of the importance of 
thinking and experimentation and then identify the effectiveness of methods of work on the 
learner participate directly in the education process and is motivated to work, a problem to 
discuss: How do we empower to adopt educational approach we define it (when and where 
it begins and ends with the learner) objectives of the research numbers curriculum according 
to the educational modules, and get to know the results in cognitive side and the skill and 
conclusions: the method of modules a positive effect in the teaching of search variables 
giving independence and motivation of the learner  ......  


